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Antal fremmødte: 36 + bestyrelsen (syv) 

Dagsorden 

• Valg af dirigent Lene valgt 

• Valg af to stemmetællere Karla og Klara valgt 

• Formandens beretning v./ Maria. 

 
Maj 2021 
-Tidlig sæsonstart 
Allerede 1. maj startede vi op igen 

 
Juni 2021 
-Udviklingsmøde 
3 bestyrelsesmedlemmer var afsted. På dagsordenen var bl.a. Strategiaftalen 2022-2025, aldersrelateret træning, 
landshold, cheerleading kampagne, ADHD-projekt og netværk. 

 
Juli 2021 
-Sommerferiepause 

 
August 2021 
-Konfirmationer 
Grundet Corona havde vi konfirmationer i både august og september 

 
September 2021 
-Cheerleadingens Dag 
På landsplan blev der afholdt Cheerleadingens Dag. Vi havde lavet 2 grupper, 4-11 år og 12+. Da der ikke kom så mange, 
valgte vi at slå det hele sammen. 

 
Oktober 2021 
-Job på Borups 
Denne gang skulle vi sortere lamper. Jobbet er for både store og små 

 
November 2021 
-Julecup 2021 
Sikke en dag, første konkurrence i 2 år. Tak til alle der gav en hånd, det kunne ikke have ladet sig gøre uden jer. 

 
December 2021 
-Tidlig juleferie uden fælles juleafslutning pga. Covid19 

 
Januar 2022 
-Opstart i Arena Randers 

 
Marts 2022 
-Springcup 
Vi havde 2 Group stunt hold afsted.  
Scorpions Energizers, Junior level 5 – 2. plads 
Butterflies, Senior level 6 – 8. plads 
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April 2022 
-7 fra klubben til VM 
All Girl Premier – 8. plads 
Coed Elite – 4. plads 
-Konfirmationer 

 
Maj 2022 
-Konfirmationer 

 
Fremtiden: 
-DM i Brøndby på lørdag 
-Nye måtter 
-Sommerfest lørdag den 18. juni 2022 kl.17-23 
-Sæsonstart uge 32/33 alt efter gulvet i Arena 1. Mini træner onsdag kl.1700-18.30 i arena 1 
-Julecup 2022 i Randers weekenden 11-13 nov. 
-Springcup 2023 offentliggøres til DM 2022 
-DM 2023 offentliggøres til DM 2022 
-Sponsorer for de næste 2 år – kom gerne med bud 
-Nye træningsjakker med bukser 
-Udenlandske trænere. Denne sæson er pengene brugt på en del flere uniformer og nye måtter. Måske den kommende 
sæson kommer til at både på gæster. 
-Tumbling – vi arbejder på sagen. Stadig overførsel af tumblingklippekort 

 

-Kommentar fra salen, om der kunne informeres bedre ud om formålet med at hjælpe med at tjene penge til 

klubben. Det skulle være gjort, men er taget til efterretning. 

-Kommentar fra salen om farver på tøj. 

-Forespørgsel om holdtøj, design osv. 

-Spørgsmål fra salen, om hvor ofte der er opvisning. Der har ikke rigtig været nogle arrangementer, men der kommer 

flere henvendelser nu her. 

-Forslag fra salen om at få nogle bedre måtter at lave opvisning på. I stedet for de vanlige, kan der samles nogle 

skummåtter, som er lettere håndtérbare. Idéen taget til efterretning af bestyrelsen. 

-Forslag fra salen om at lave nogle stickers til bilerne. God idé, og der kommer også nye postkort.  

 

• Årsregnskab v./ Christina. Christina gennemgik kort regnskabet, som også var uddelt blandt tilhørerne.  

-Spørgsmål fra salen om egenkapitalbrug, det er jo ikke meningen at det skal være en forening der skal give 

overskud. Bestyrelsen er enig i at det skal det ikke, men at der skal være et vist beløb som sikkerhed. 

-Kommentar fra en udøver i salen om, at underlag til træning ikke har været i orden, og at det har været kritisable 

forhold at træne under. Der er flere der er utilfredse med forholdene. Bestyrelsen anerkender hvad der bliver sagt, 

og tager det til efterretning. Noget af grunden er corona og 2020, og så har der været andre prioriteringer. 

-Bestyrelsen er godt klar over at rammerne på Rismølleskolen ikke var optimale, men der var ikke nogle der havde 

plads til os. 

-Spørgsmål til køb af gulv fra salen. Der bliver købt ind til det der svarer til 16 x 12. 

-Spørgsmål fra salen om der ikke var kontrakt med RGF da vi røg ud? De skulle selv bruge pladsen, så vi var nødt til at 

rømme derude. 

-Kommentar fra salen fra en far, der synes at logistikken omkring måtter er knap så gennemtænkt. Det er to 

træningshold der skal bruge måtter lige oveni i hinanden og det er et fravalg af det ene hold. En træner forklarer at 

der ikke er meget ledig tid til at flytte på måtterne under træningerne, og det irriterer hende at høre på det. En 

anden træner siger at det først er nu at der er behov for to måtter på én gang, sådan har det ikke været hele tiden. 

En tredje træner siger, at vi er en klub der først er ved at rejse os efter corona, men at vi ikke har vores eget. 
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-Maria forklarer at vi her i arenaen er nødt til at flytte rundt på vores ting, og at vores hovedtræningssted er Arena 1 

-Ulla opfordrer til opbakning omkring trænerne.  

-Kommentar fra en forælder, at både trænere og forældre begge har et ansvar.  

-Ny forælder kommenterer på, at det er vigtigt at man kommer til træningerne. 

-Pia forklarer at bestyrelsen ikke sidder og forsvarer sig. De fortæller bare hvad der er foregået, og at klubben var 

nødt til at til at forlade RGF, da der ikke var hjælp at hente fra Randers Kommune. Der ankes over dårlig opførsel fra 

nogle børns side. 

-Træner anmoder om hjælp fra bestyrelsen. Trænere er trænere og bestyrelse er bestyrelse. Adskil det. Kom til os og 

stå bag os i stedet.  

-Kommentar fra salen om at man skal passe på de små og lære dem at koncentrere sig. Det er for sikkerhedens skyld. 

-En far anmoder om at møde op til træning. En opsang til forældrene om at man skal møde op. 

-Regnskabet herefter godkendt.  

 

• Valg til bestyrelse (Kort forklaring fra bestyrelsen om, hvad bestyrelsens opgaver er). 

-Pia Klauber, næstformand. Genopstiller ikke. Ulla Ellgaard Hansen blev valgt 

-Christina Pedersen, kasserer. Genopstiller. Genvalgt. 

 

• Valg af suppleanter 

-Helle Verner. Genopstiller. Genvalgt. 

-Ulla Ellgaard Hansen. Genopstiller (hun kan spille 500     ) Sarah blev valgt. 

 

• Valg af revisor 

-Jonas Bødtker Iversen, genopstiller hvis ingen andre melder sig. Frederikke Elnegaard blev valgt. 

 

• Indkomne forslag (Skal være bestyrelsen i hænde senest otte dage før generalforsamlingen) 

-Træningsweekend v./Sara Vassard. Måske færre træningsweekends, så fremmødet bliver større. Måske med en 

overnatning i december måned.  

Kommentar fra salen om at det lyder som en god idé, og at det skaber et godt sammenhold. 

-Åben træning 1. søndag i hver måned v./Sara Vassard. For pigernes skyld er det en god idé at komme og øve det 

som man har lyst til. Der vil stadig være trænere til stede, men man behøver ikke lave nogle bestemte strikes. 

-Behov for at oprette nogle ordentlige træner-/bestyrelsebånd. 

 

• Eventuelt 

-Fra salen: Når der er arrangementer, må det godt komme ud i bedre tid så man bedre kan planlægge.  

Maria, træner forklarer at det er svært at planlægge noget vi ikke vidste om blev til noget. 

Svært at planlægge for trænerne, da DM er rykket denne gang. 

-Forespørgsel fra salen, om der er mulighed for at fastlægge en obligatorisk tumblingtræning. 

 

Kl. 20.25. slut. 

 

  


